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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury i Środków Przekazu (nr 18)
29 marca 2012 r.
Komisja Kultury i Środków Przekazu, obradująca pod przewodnictwem poseł 
Iwony Śledzińskiej-Katarasińskiej (PO), przewodniczącej Komisji, przystąpiła 
do realizacji następującego porządku dziennego: 

– informacja o wdrażaniu naziemnej telewizji cyfrowej.

W posiedzeniu udział wzięli: Magdalena Gaj prezes Urzędu Komunikacji Elektronicznej wraz ze 
współpracownikami, Małgorzata Olszewska podsekretarz stanu w Ministerstwie Administracji 
i Cyfryzacji wraz ze współpracownikami, Krzysztof Luft członek Krajowej Rady Radiofonii 
i Telewizji wraz ze współpracownikami oraz Iwona Łoboda i Krzysztof Jankowski przedstawiciele 
Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Joanna Góral i Ewa Sarnecka – z sekretariatu 
Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Iwona Śledzińska-Katarasińska (PO):
Otwieram posiedzenie Komisji. Jesteśmy wszyscy w komplecie a nawet w nadkomplecie. 
Witam serdecznie przedstawicieli Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji, Krajowej 
Rady Radiofonii i Telewizji, Ministerstwa Kultury i dziedzictwa narodowego i dzisiaj 
najważniejszą tutaj osobę panią prezes Urzędu Komunikacji Elektronicznej Magdalenę 
Gaj. Temat posiedzenia jest łatwy i prosty: informacja o wdrażaniu naziemnej 
telewizji cyfrowej. Chodzi posłom o uzyskanie wiarygodnej informacji, na jakim etapie 
przygotowań techniczno-organizacyjnych jesteśmy do daty – lipiec 2013 r., kiedy zostanie 
wyłączony sygnał analogowy i przejdziemy na naziemne nadawanie cyfrowe.

Pan minister Boni upoważnił panią prezes Gaj do zaprezentowania informacji.

Poseł Elżbieta Kruk (PiS):
Pani przewodnicząca, ja mam pytanie, zanim jeszcze zaczniemy.

Przewodnicząca poseł Iwona Śledzińska-Katarasińska (PO):
Słucham uprzejmie.

Poseł Elżbieta Kruk (PiS):
Zwykle w takich sytuacjach, gdy strona rządowa czy przedstawiciele innych organów 
władzy przedstawiali nam informację, wcześniej otrzymywaliśmy ją na piśmie, abyśmy 
mogli przygotować się do debaty, abyśmy mogli zadać pytania. Oczywiście, dostaliśmy 
jakąś króciutką 2-stronicową informację od KRRiT, by była jasność, ale ani MAiC ani 
UKE nie przysłały nam nic. Pani przewodnicząca, warto byłoby się o to upomnieć, 
zwłaszcza że m.in. ja i inni członkowie Komisji Kultury i Środków Przekazu byliśmy 
kiedyś na posiedzeniu Komisji Innowacyjności i Nowoczesnych Technologii, gdzie m.in. 
minister Boni i KRRiT przedstawiali taką informację. Tamta komisja dostała przed 
posiedzeniem materiał do debaty. 

Pani przewodnicząca, ja jednak wnoszę o to, abyśmy dostali jakiś materiał, bo ja 
nie bardzo wiem, jak możemy zadawać pytania. Oczywiście, możemy, to nie jest dla 
nas temat nowy, ale wydaje mi się, że jest to przejaw lekceważenia przez rząd i organy 
państwa komisji sejmowej.

Przewodnicząca poseł Iwona Śledzińska-Katarasińska (PO):
Pani poseł, w całości podzielam pani zastrzeżenia bez ostatniego komentarza, bo 
nie czuję się tutaj przez nikogo lekceważona. Rozumiem, że UKE ma przygotowaną 
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prezentację, a KRRiT przedstawiła informację. Nieistotne, czy informacja ma 2 strony 
czy 3. Myślę, że im więcej, tym lepiej, bo wtedy jest to skondensowana informacja – ta, 
o którą nam chodzi. Jeśli wnosi pani takie zastrzeżenia, to wobec tego wydaje mi się, że 
rzeczywiście poprosimy o informację na piśmie – UKE ewentualnie MAiC.

W tej sytuacji zarządzam przerwę w posiedzeniu Komisji do następnego posiedzenia, 
kiedy na wniosek pani poseł Kruk otrzymamy wszyscy pisemną informację. Dziękuję 
państwu bardzo. Do zobaczenia. Przy okazji – wesołych świąt, bo się pewno nie 
spotkamy.

Poseł Elżbieta Kruk (PiS):
Pani przewodnicząca, jestem wprost wzruszona otwarciem pani przewodniczącej 
w naszym kierunku. To chyba taka przedświąteczna przemiana.

Przewodnicząca poseł Iwona Śledzińska-Katarasińska (PO):
Ja zawsze taka byłam, pani poseł. Jak pani mądrze mówi, pani poseł, ja zawsze pani 
przyznam rację.


